
 

1 Kaua oled olnud karateklubi Corpore liige? 

Peaaegu kuus aastat - alustasin Corpores treenimist 2010. aasta jaanuaris 

2 Liitumise lugu (mis ajendas liituma) 

Esimene kokkupuude karatega oli juba keskkoolis, 80-ndate alguses. Siis jäi see üsna lühikeseks. 
Hiljem sõjaväes oli minu eriala keemialuure jaokomandör, selle väljaõppe hulka kuulus ka päris 
korralik käsitsivõitluse treening. Pärast sõjaväge tuli õppimine kõrgkoolis, siis pere ja lapsed, peaaegu 
kakskümmend aastat reisisin kahe linna vahel ja tõsise treenimiseni ma ei jõudnudki. Huvi 
võitluskunstide vastu oli aga kuskil taustal kogu aeg olemas, see oli olemas ka minu tütrel Noral, kes 
alustas karate harjutamist kuueselt ja tegi seda kümme aastat. 2010. aasta jaanuaris alustas Corpores 
täiskasvanud algajate grupp, millega liitusin ka mina.  



 

Võistlustel sekretaraadis. 

 

3 Mis on olnud suurim saavutus? 

Erilisi saavutusi mul ette näidata ei ole. Ise pean oma suurimaks saavutuseks viiekümnesena Eesti 
meistrivõistlustel osalemist, vanade meeste kumite absoluutkaalus.  

4 Milline on olnud olulisim sündmus? 

Ma ei saa nimetada ühte kõige olulisemat - pigem on neid olnud mitu. Esimene ametlik võistlus oli 
seda kindlasti, aga minu jaoks on olulised ka need võidud, mida on saanud noored karatekad, kelle 
juhendajaks ma olen võistlustel olnud.  

 



 

 

 

5 Millised on tulevikuplaanid? 

Jätkan karate harjutamist kuni see füüsiliselt võimalik on. 

6 Mis karate sulle andnud on? 

Karate arendab võrdselt nii harjutaja keha kui vaimu. Mulle on karate andnud keskmisest oluliselt 
parema füüsilise vormi ning kasvatanud kannatlikkust, enesekindlust ja püsivust. Karate on õpetanud 
mind kiiremini mõtlema ja otsuseid langetama, kiiresti reageerima ning mitte kartma. 

7 Mis on olnud suurim väljakutse? 

Suurimaks väljakutseks oli minna esimest korda võistlema klubist väljapoole, Eesti meistrivõistlustele. 



 

 



 
 

 


